
 

 Protokół  XIV Sesji Rady Powiatu Tarnobrzeskiego 

w dniu 14 kwietnia  2016 roku 

 

Proponowany porządek obrad : 

 
   1. Otwarcie sesji oraz stwierdzenie prawomocności obrad. 

   2. Przyjęcie porządku obrad. 

   3. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji. 

   4. Działalność Zarządu Powiatu i Starostwa Powiatowego w okresie między sesjami - informacja. 

   5. Interpelacje Radnych. 

   6. Inwestycje na urządzeniach hydrotechnicznych na terenie Powiatu Tarnobrzeskiego zrealizowane  

       w latach 2014 – 2015 oraz planowane w najbliższym czasie – informacja Podkarpackiego Zarządu  

       Melioracji i Urządzeń Wodnych Oddział w Tarnobrzegu. 

   7. Sprawozdanie z realizacji w roku 2015 Powiatowego Programu Ochrony Zdrowia Psychicznego  

       przyjętego na lata 2011-2015. 

   8. Sprawozdanie z działalności Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Tarnobrzegu w 2015 roku. 

   9. Ocena zasobów pomocy społecznej – informacja. 

10. Sprawozdanie z efektów pracy Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w 2015 roku jako organizatora  

      rodzinnej pieczy zastępczej. 

11. Podjęcie uchwał w sprawach: 

 a) określenia zadań, na które przeznacza się środki Państwowego Funduszu     

    Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych przekazywane przez Prezesa Zarządu Funduszu  

    samorządom powiatowym w roku 2016 na realizację zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej  

    i społecznej, 

b) zatwierdzenia realizacji projektu pt. „Aktywizacja osób młodych pozostających bez pracy w  

    powiecie tarnobrzeskim i mieście Tarnobrzeg (II)” współfinansowanego z Europejskiego  

    Funduszu Społecznego Program Operacyjny Wiedza Edukacja Rozwój, Oś priorytetowa I  

    Osoby młode na rynku pracy, Działanie 1.1 Wsparcie osób młodych pozostających bez  pracy na  

    regionalnym rynku pracy – projekty pozakonkursowe, Poddziałanie 1.1.2 Wsparcie udzielane  

    z Inicjatywy na rzecz zatrudnienia ludzi młodych. 

c) zatwierdzenia realizacji projektu pt. „Aktywizacja osób powyżej 29 roku życia pozostających bez  

    pracy w powiecie tarnobrzeskim i mieście Tarnobrzeg (II)” współfinansowanego  

    z Europejskiego Funduszu Społecznego Regionalny Program Operacyjny Województwa  

    Podkarpackiego na lata 2014-2020,  Oś priorytetowa VII Regionalny rynek pracy, Działanie 7.2  

     Poprawa sytuacji osób bezrobotnych na rynku pracy. 

 d) uchylenie uchwały Rady Powiatu Tarnobrzeskiego, 



 e) udzielenia pomocy finansowej dla Gminy Grębów. 
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f) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Tarnobrzeskiego na lata 2016-2028, 

g) zmiany uchwały budżetowej Powiatu Tarnobrzeskiego na 2016 rok, 

  12. Sprawy bieżące i wolne wnioski. 

  13. Zamknięcie obrad sesji.     

 

Ad 1 ). 

Otwarcia sesji dokonał pod nieobecność Pana Dominika SZEWCA -  Przewodniczącego Rady 

Powiatu Tarnobrzeskiego Pan Leszek TOMANEK – Wiceprzewodniczący Rady Powiatu 

Tarnobrzeskiego. 

Stwierdził, że w sesji uczestniczy – 14 radnych – 3 radnych nieobecnych. ( Lista obecności  

w załączenia - Zał. nr 1 ) 

 

Ad 2 ). 

Prowadzący obrady odczytał  porządek obrad. Nikt z radnych nie wniósł uwag do proponowanego 

porządku obrad. 

Prowadzący poinformował radnych o proponowanej i wniesionej przez  Zarządu Powiatu  

zmianie w porządku obrad poprzez wykreślenie w punkcie 11 podpunktu „d” i tak podpunkty „e”, 

„f” i „g” zmieniają swoją kolejność, oraz wprowadzenie w podpunkcie  

„e” – zmiany uchwały budżetowej Powiatu Tarnobrzeskiego na 2016 rok - „z autopoprawką”,  

i w podpunkcie  

„f”- w sprawie zmiany Uchwały Nr XII/89/2015 w sprawie uchwalenia wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Tarnobrzeskiego na lata 2016-2028 – „z autopoprawką”. ( Zał. Nr 2 ). 

W tym miejscu Sekretarz Powiatu Pan Kazimierz Błasiak poprosił o zdjęcie również z porządku 

obrad punktu 6, gdyż na jego ręce wpłynęła wiadomość z Podkarpackiego Zarządu Melioracji  

i Urządzeń Wodnych Oddział w Tarnobrzegu, że nikt z tej instytucji ze względu na obłożenie pracy – 

wyjazdy w teren, nie będzie mógł uczestniczyć w obradach dzisiejszej sesji za co przepraszają. 

Prowadzący obrady  poddał pod głosowanie zaproponowany zmieniony porządek obrad. 

„ZA”  głosowało 14 radnych – jednogłośnie wszyscy obecni. 

Wręczono radnym oba projekty uchwał z autopoprawkami. 

 

Ad 3 ). 

Protokół z posiedzenia trzynastej sesji  -został przyjęty jednogłośnie i podpisany-14 głosów „ZA”. 
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Ad 4 ).  

Działalność Zarządu Powiatu i Starostwa Powiatowego w okresie między sesjami – przedstawił   

Sekretarz Powiatu Pan Kazimierz BŁASIAK - ( zał. Nr 3 ). 

Wręczono wszystkim radnym pisemną informację o działalności Zarządu Powiatu i Starostwa  

w okresie między sesjami. 

Po wystąpieniu Pana Sekretarza radny Tadeusz RĘKAS zapytał jaki procent kosztorysu osiągnęły 

rozstrzygnięte przetargi? 

Odpowiedzi udzielił Kierownik Zarządu Dróg Powiatu Tarnobrzeskiego Pan Piotr Boroń, który 

wytłumaczył, ze w przypadku wystąpienia tzw. „rażąco niskich cen” – poniżej 30%  kosztorysu 

wystąpiono ponownie do wykonawców którzy wyjaśnili sytuacje i kwoty zostały przyjęte. 

Drugie pytanie dotyczyło obsady inspektora nadzoru dot. dróg. Obowiązki te wykonuje Kierownik 

Zarządu Dróg Powiatu Tarnobrzeskiego. 

Kolejnym zadającym pytanie był Pan Leszek TOMANEK, który zapytał, „że prawdopodobnie był 

wyjazd na Ukrainę i pytał kto uczestniczył w tym wyjeździe i co on wniósł dla Powiatu 

Tarnobrzeskiego?” 

Odpowiadając Sekretarz Powiatu stwierdził, ze przewodniczył jej Starosta i był to wyjazd 

samorządowo-oświatowo-gospodarczy i rozpoznawano watek oświatowy. Więcej udzieli Starosta. 

 

Ad 5 ). 

Przystąpiono do interpelacji radnych. 

Od ostatniej sesji do dnia dzisiejszego wpłynęły 4 interpelacje i zapytania od radnych i tak : 

- radny Marek Ożga  zwrócił się w sprawie ubytków na poboczu drogi Nr 1015R Jamnica – 

Zbydniów spowodowanych przez bobry. Odpowiedź radny otrzymał na piśmie.  

Czy odpowiedź satysfakcjonowała radnego odpowiedział że i tak i nie, gdyż dziury są załatane, ale 

pojawiają się wciąż nowe i porządek trzeba zrobić z bobrami.  

- radny Tadeusz Rękas z kolei pytał o: 

a) obsadę etatową w Wydziale Geodezji i Gospodarki Gruntami, 

b) prosił o interwencje w sprawie przejazdu TIR-ów po drodze       

    powiatowej Trześń-Grębów, 

         c) wnioskował, aby informacje o działalności między sesjami  

             przedstawiał nie Sekretarz Powiatu ale Starosta. 
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Na wszystkie te pytania otrzymał radny odpowiedzi na piśmie. 

Pytany czy satysfakcjonująca odpowiedź odpowiedział że nie. 

- radna Krystyna Rusin zapytała z kolei o tzw. „trwałość” projektu dot. przebudowy wjazdów  

i konieczności złagodzenia spadków. Odpowiedź radna otrzymała na piśmie.  

Zapytana czy satysfakcjonuje Panią udzielona odpowiedź? Odpowiedziała że tak i podziękowała. 

- radna Danuta Serafin zapytała o budowę chodnika w miejscowości Cygany. 

Odpowiedź radna otrzymała na piśmie. W dniu dzisiejszym nie obecna na sesji. 

 

Ad 6). 

Sprawozdanie z realizacji w roku 2015 Powiatowego Programu Ochrony Zdrowia Psychicznego  

przyjętego na lata 2011-2015. 

Ze szczegółami tego sprawozdania zapoznał radnych Sekretarz Powiatu. 

Sprawozdanie to w wersji pisemnej wysłano radnym z materiałami na sesję. 

Sprawozdanie przyjęto bez pytań i uwag. 

 

Ad 7).  

Sprawozdanie z działalności Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Tarnobrzegu w 2015  

roku. 

 

Ad 8).  

Ocena zasobów pomocy społecznej – informacja. 

 

Ad 9).  

Sprawozdanie z efektów pracy Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w 2015 roku jako  

organizatora rodzinnej pieczy zastępczej. 

Z głównymi założeniami sprawozdań i oceny zapoznała radnych Kierownik Powiatowego Centrum 

Pomocy Rodziny w Tarnobrzegu Pani Ewa KĘDZIERSKA. 

Materiały te w formie pisemnej przesłano radnym z materiałami na sesję. 

Również i te informacje przyjęto bez uwag i pytań. 

  

Ad 10). 



Następny punkt porządku obrad dot. podjęcia uchwał w sprawach : 

-   5   - 

 

a) określenia zadań, na które przeznacza się środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych przekazywane przez Prezesa Zarządu Funduszu samorządom powiatowym  

w roku 2016 na realizację zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej, 

Omówienia powyższego projektu uchwały dokonała Pani Kierownik PCPR Ewa Kędzierska. 

Opinię pozytywną przedstawił Przewodniczący Komisji ds. Rodziny i Polityki Społecznej Pan Marek 

Zięba. 

Przystąpiono do głosowania. „ZA” głosowało 14 radnych – wszyscy obecni na sesji. 

     b)   zatwierdzenia realizacji projektu pt. „Aktywizacja osób młodych pozostających bez pracy w  

           powiecie tarnobrzeskim i mieście Tarnobrzeg (II)” współfinansowanego z Europejskiego  

           Funduszu Społecznego Program Operacyjny Wiedza Edukacja Rozwój, Oś priorytetowa I  

           Osoby młode na rynku pracy, Działanie 1.1 Wsparcie osób młodych pozostających bez  pracy na  

           regionalnym rynku pracy – projekty pozakonkursowe, Poddziałanie 1.1.2 Wsparcie udzielane  

           z Inicjatywy na rzecz zatrudnienia ludzi młodych. 

Omówienia powyższego projektu uchwały dokonała Pani Dyrektor Powiatowego Urzędu Pracy  

w Tarnobrzegu Teresa Huńka. 

Na sale przybył Pan Dominik Szewc – Przewodniczący Rady Powiatu Tarnobrzeskiego ( godzina 

1515 - stan radnych 15. 

Opinię pozytywną przedstawił Przewodniczący Komisji ds. Rodziny i Polityki Społecznej Pan Marek 

Zięba. 

Przystąpiono do głosowania. „ZA” głosowało 15 radnych – wszyscy obecni na sesji. 

      c)  zatwierdzenia realizacji projektu pt. „Aktywizacja osób powyżej 29 roku życia pozostających bez  

           pracy w powiecie tarnobrzeskim i mieście Tarnobrzeg (II)” współfinansowanego  

           z Europejskiego Funduszu Społecznego Regionalny Program Operacyjny Województwa  

           Podkarpackiego na lata 2014-2020,  Oś priorytetowa VII Regionalny rynek pracy, Działanie 7.2  

           Poprawa sytuacji osób bezrobotnych na rynku pracy. 

Omówienia powyższego projektu uchwały dokonała również Pani Dyrektor Powiatowego Urzędu 

Pracy w Tarnobrzegu Teresa Huńka. 

Opinię pozytywną przedstawił także Przewodniczący Komisji ds. Rodziny i Polityki Społecznej Pan 

Marek Zięba. 

Przystąpiono do głosowania. „ZA” głosowało 15 radnych wszyscy obecni na posiedzeniu. 

Prowadzący obrady Pan Leszek Tomanek ogłosił 10 minut przerwy. Sekretarz Powiatu 

zapowiedział pilne zwołanie Zarządu Powiatu. 
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Po przerwie. 

Obrady kontynuował Przewodniczący Pan Dominik Szewc. 

Sekretarz Powiatu wniósł o poszerzenie porządku obrad o projekt uchwały w sprawie: 

udzielenia pomocy finansowej dla miasta Tarnobrzega. 

Zmiana został przyjęta przez radnych. 

Kontynuowano prządek obrad. 

      d)  udzielenia pomocy finansowej dla Gminy Grębów. 

Omówienia powyższego projektu uchwały dokonał Sekretarz Powiatu Kazimierz Błasiak. 

Opinię do powyższego projektu przedstawił Przewodniczący Komisji Promocji, Rozwoju 

Gospodarczego i Finansów Jerzy Sudoł. 

Przystąpiono do głosowania. „ZA” głosowało 15 radnych wszyscy obecni na posiedzeniu. 

      e)   zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Tarnobrzeskiego na lata 2016-2028, 

Z treścią tego projektu uchwały zapoznała radnych Skarbnik Powiatu Elżbieta Wojciechowska. 

Opinię pozytywną do tego projektu przedstawił Pan Jerzy Sudoł  – Przewodniczący KP,RG i F. 

Przystąpiono do głosowania. „ZA” głosowało 15 radnych wszyscy obecni na posiedzeniu. 

      f)   zmiany uchwały budżetowej Powiatu Tarnobrzeskiego na 2016 rok, 

Z treścią tego projektu uchwały zapoznała radnych również Skarbnik Powiatu Elżbieta 

Wojciechowska. 

Opinię pozytywną do tego projektu przedstawił Pan Jerzy Sudoł  – Przewodniczący KP,RG i F. 

Przystąpiono do głosowania. „ZA” głosowało 15 radnych wszyscy obecni na posiedzeniu. 

      g)   udzielenia pomocy finansowej dla miasta Tarnobrzega. 

Omówienia powyższego projektu uchwały dokonał Sekretarz Powiatu Kazimierz Błasiak. 

Opinię do powyższego projektu przedstawił Przewodniczący Komisji Promocji, Rozwoju 

Gospodarczego i Finansów Jerzy Sudoł. 

Przystąpiono do głosowania. „ZA” głosowało 15 radnych wszyscy obecni na posiedzeniu. 

 

Ad 11). 

Przewodniczący Rady przypomniał radnym i poprosił o regularne  sprawdzanie poczty 

elektronicznej, gdyż tą drogą wysyłane są informacje dot. m.inn. terminy posiedzeń Komisji, Rady i 

inne ważne informacje. 

Prosił o dotrzymanie terminu złożenia oświadczeń majątkowych  do 30 kwietnia o raz o 



wypełnienie ich z uwzględnieniem ubiegłorocznych uwag urzędów skarbowych. 
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Ad 12).  

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Powiatu zamknął obrady XIV Sesji 

Rady Powiatu Tarnobrzeskiego V kadencji. 

 

Na tym protokół zakończono. 

 

Protokołował: 

 

Andrzej Siedlak 


